
 
PROTOKÓŁ   Nr 83.2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 22 stycznia 2014 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Waldemar Sitek        -  Członek Komisji   
6. Aleksandra Swieżak -  Członek Komisji     
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Andrzej Więch  -  inspektor w wydziale inwestycji  
2. Piotr Gołoś        -  główny specjalista ds. drogownictwa 
    
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Zapoznanie się z materiałami na XXVIII Sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu.  
3. Sprawy bieżące w tym zapoznanie się z korespondencją.  
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty.  
 
Ad2. Komisja zapoznała się z materiałami przygotowanymi na XXVIII Sesję 
Rady Miejskiej w Tłuszczu, która odbędzie się 28 stycznia 2014 roku.  
 
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
1.Mieszkanka Jasienicy zwraca się z prośbą o umorzenie kwoty  178,00 zł 
wynikającej z niedopłaty związanej ze zmianą łącznego zobowiązania 
podatkowego za 2013 rok, motywując to bardzo złą sytuacją finansową. 
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała  się i przychyla się do umorzenia powyższej kwoty. 
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2. Uchwała Nr 26.460.2013 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie z dnia 17 grudnia 2013 roku w sprawie orzeczenia nieważności 
Uchwały  Nr VIN.315.2013 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 20 listopada 
2013 r. w sprawie wprowadzenie dopłat do opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi . Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała  się.  
 
Na zaproszenie Komisji na posiedzenie przybył Pan Andrzej Więch w celu 
udzielenia informacji na temat zaległych 6-ściu projektów oświetlenia 
ulicznego. 
Poinformował, że pierwotny termin wykonania zapisany w umowie był na 30 
listopada 2012 roku, niestety Wykonawca cały czas zwodzi składając pisma o 
wydłużenie terminu, z których się również nie wywiązuje. Ostatnie 
zobowiązanie Wykonawcy złożone telefonicznie  radnym, w tym 
Przewodniczącemu Rady jest takie, że do końca  stycznia 2014 r. chce to zrobić.  
 
Wytworzyła się dyskusja podczas której  Komisja zastanawiała się nad zapisami 
w umowie odnośnie naliczania kar za niedotrzymanie terminów, nad 
możliwością rozwiązania umowy z Wykonawcą  i z jakim skutkiem itd... 
 W związku z powyższym  Komisja postanowiła w tej sprawie wysłuchać opinii 
Burmistrza i obsługi  prawnej Urzędu.  
 
Pan Piotr Gołoś przybył na posiedzenie Komisji zgodnie z wcześniejszym 
wnioskiem Komisji, aby udzielić informacji odnośnie podziałów geodezyjnych 
pod drogi w miejscowości Miąse, Stasinów i Chrzęsne.  
Wyjaśnił, że prace geodezyjne zostały wykonane, ale w międzyczasie wystąpiły 
problemy spowodowane  śmiercią  właścicieli lub współwłaścicieli niektórych 
działek. Jednak ustawa o gospodarce nieruchomościami mimo wszystko daje 
możliwość podziału takich nieruchomości o nieuregulowanym stanie prawnym, 
tylko sprawa odciąga się w czasie. Podjęliśmy stosowne działania mające na 
celu doprowadzenie tej sprawy do końca i myślę,  że gdzieś około kwietnia 
będziemy mogli realizować wykupy gruntów.  
Odbyła się dyskusja w powyższym temacie. Pan Piotr Gołoś wyjaśnił, że aby 
przejąć drogi pod drogi publiczne, muszą one mieć jakikolwiek charakter dróg 
publicznych i nie jest argumentem merytorycznym to, że ktoś chce coś oddać 
pod drogę.    
W dalszej rozmowie radni zgłaszali różne problemy i sugestie min. aby ziemia z 
urobku była wykorzystywana na potrzeby gminy i przewożona we wskazane 
miejsca, aby przejścia dla pieszych ( na ulicy Warszawskiej )  były doświetlane, 
a na ulicy Sieroszewskiego  jest potrzeba zainstalowania dodatkowych  czujek 
ruchu na przejściu dla pieszych – skrzyżowanie ulic: Sieroszewskiego i Nowej 
w rejonie  wzbudzanej sygnalizacji przejść dla pieszych.   
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Dyskutowano również o drodze transportu rolnego Ołdaki – Stryjki, pomimo iż 
radny  Mirosław Szczotka cały czas  zabiegał o budowę drogi transportu rolnego 
ulicy Wołomińskiej w Jasienicy.  
Poruszono także temat zimowego  utrzymaniu dróg oraz oznakowania dróg i 
skrzyżowań w gminie.   
 
Ad.4 Komisja wnioskuje o przybycie na posiedzenie Komisji w dniu  12 lutego  
2014 roku  o godzinie  14.00  Pana Burmistrza Bednarczyka: 
- w sprawie  realizacji inwestycji w Gminie w 2014 roku; 
- doprowadzenia do zainstalowania dodatkowych czujek ruchu na skrzyżowaniu 
ul. Sieroszewskiego z ulicą Nową.   
 
Ad5. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 12 lutego 2014 
roku godzina 14.00.  
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                        Przewodniczący Komisji 
                                                                                                          
                                                                                      Mirosław Sobczak  
 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                  
dnia 28 stycznia 2014 r. 
                                                                                        


